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   Persbericht 
 

Reactie van de burgemeester van Anderlecht op vandaag verschenen artikels:  
 

 
Ik heb kennis genomen van de manier waarop de gebeurtenissen rond de staking van het 

personeel van het OCMW zijn weergegeven.  

 

Ik bestrijd deze versie en in het bijzonder het feit dat ik de werknemers niet zou respecteren door 

me te “verstoppen in mijn kantoor”, dat uiteindelijk werd binnengevallen.  

 

Journalisten die die morgen aanwezig waren, zullen kunnen getuigen dat ik, zodra de betogers 

arriveerden voor het gemeentehuis, de vergadering van het college heb onderbroken en samen 

met Guy Wilmart, voorzitter van het OCMW, naar beneden ben gegaan om de stakende 

werknemers te begroeten.  Wij hebben een delegatie van het personeel, waaronder 

vertegenwoordigers van het gemeenschappelijk vakbondsfront, uitgenodigd voor een gesprek in 

mijn kantoor.  We hebben de rest van het personeel ook voorgesteld om zich te beschutten tegen 

de kou in de hal van het gemeentehuis.  

 

Een uur later is een deel van de werknemers naar boven gekomen en heeft drukte gemaakt voor 

een deur die niet mijn kantoor was, maar.. de raadszaal waar een vergadering bezig was die al 

meer dan een maand geleden gepland was met vertegenwoordigers van de gemeente, van het 

OCMW en de gewestelijke toezichthoudende overheid om de situatie bij het OCMW te bespreken 

en mogelijke oplossingen te zoeken.   

 

Op dat moment gaf ik er de voorkeur aan om te wachten tot het einde van het overleg alvorens 

terug te keren naar de stakers, wat Guy Wilmart en ik deden aan het einde van de vergadering. 
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Uit dit overleg vloeit voort dat we een extra budget hebben kunnen vrijmaken van één miljoen 

euro om personeel aan te werven. Gezien de moeilijkheden die het OCMW ondervindt om 

eerstelijns sociaal werkers aan te werven, zal deze begrotingsruimte worden gebruikt om een 

hervorming te financieren van de manier waarop de dossiers van aanvragers worden beheerd. 

 

Er is al een bijeenkomst met de vakbonden voorzien voor 21 januari om praktische voorstellen te 

bespreken.  Daarnaast heeft Guy Wilmart tussen nu en eind januari 6 ontmoetingen gepland met 

personeelsleden.  

 

Tot slot willen de voorzitter van het OCMW en ik ons volledige begrip uiten voor de uiterst moeilijke 

situatie die het OCWM kent en in het bijzonder voor het aantal te behandelen dossiers per sociaal 

werker.  

 

De nieuwe begrotingsinspanning van de gemeente geeft hiervan blijk.  Deze inspanning wordt 

geleverd op een moment dat de gemeentedotatie al is gestegen van 25 naar 40 miljoen in 4 jaar.   

 

Dit illustreert het feit dat de situatie op de lange termijn onhoudbaar is zonder een toename van 

solidariteit tussen alle gemeenten van het land.  Vandaag zijn het de armste gemeenten 

(Anderlecht is de 3e armste gemeente van het land) die alleen het hoofd moeten bieden aan de 

toenemende kwetsbaarheid.  

 

Zodra de regeringen op federaal en gewestelijk niveau gevormd zijn, zullen we een 

spoedvergadering plannen met deze nieuwe ministers om hun steun te vragen voor het 

hervormingsproces dat opgestart werd om de werking van ons OCMW te verbeteren. 

 


